
   

Referat fra kretsstyremøte 18.09.2023 
 

Tilstede: Jarle Bogen, Ingolf Bru, Bjørn Helgeby, Vegar Næss 

 

Det har vært kretsledermøte på Teams, Jarle ga en kort gjennomgang. 

Divisjon 
Ett lag foreløpig påmeldt 4.divisjon (Tønsberg).  Det oppfordres til å stable 

på bena mange lag i 4.divisjon! 

Vestfold har to lag i 2.divisjon (Nøtterøy/Kjærnsrød og 

Sandefjord/Feness), og 5 lag i 3.divisjon (Larvik/Skjæran, Horten/Riisnæs, 

Sandefjord/Andersen, Sandefjord/Østrem, Nøtterøy/Walle) 

Rekruttering 
Det er rekrutteringsarbeid i mange klubber, det er veldig positivt.  

Vedtak: Kretsen vil bidra med 2.500,- pr. klubb til materiell for 

kursdeltakere.  Klubber som søker må ha en plan for gjennomføring, og 

må komme med en rapport om kurset i etterkant. 

Søknad om støtte til internasjonal representasjon 
Det vises til vedtak fra 2019 om at det ikke gis slik støtte. 

Premier i KM lag, KM par, KM Mix 
Det gis «håndfaste» premier til kretsmestere.  Det mangler premier til 

noen KM. 

Hva kan vi hjelpe Sandefjord med? 
Selv om Sandefjord har 3 lag i divisjonssystemet, er det ikke lenger 

klubbkvelder i Sandefjord.  Kretsen synes dette er trist, og det tas i første 

rekke kontakt med formannen for å avklare hva kretsen kan hjelpe med.  

Ingolf Bru tar en samtale med Morten Brændvang. 

Eventuelt 
Vestfold fikk etter Bridgefestivalen en ekstra plass (totalt 4) i parfinalen.  

Det påløper da en en ekstra kostnad for kretsen.   

Vedtak: Turneringsutvalget gis fullmakt til å godkjenne slike kostnader. 



   

 

Neste styremøte 

Mange klubber har kursaktiviteter på mandager.  Neste styremøte 

planlegges til onsdag 7. februar  

Referent: Vegar Næss 


